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Tot i la seua joventut, Juan Carlos Oliva ja té un ampli historial a 
l'esquena. És un deis lleidatans que está en possessió del títol 
d'entrenador nacional i el seu objectiu, a mig termini, no és un altre que el 
d'entrar a la roda deis técnics que entrenen clubs professionals. De 
moment aspira a pujar a Segona B amb el Fraga, meta de la qual només 
el van separar deu fatídics minuts en l'últim 'play-off. 

"E l Fraga ha de ser  a Segona B" 
J.C.M.C. 

JOSÉ CARLO S MONGE 
LLEIDA 

E l Fraga es va quedar 
l'any passat a les portes 
de Segona divisió B. 

Aquest any, de la má de Juan 
Carlos Oliva, espera creuar el 
llindar. 

Quin objectiu s'ha marcat 
en el segon any a la UE 
Fraga? 

Un de mes ambicies que el 
de l'any passat. Si llavors vam 
aconseguir jugar el play-off 
d'ascens i vam estar a punt de 
pujar a Segona B, aquest any 
será el de tornar a estar en 
aquesta situació pero fent el 
pas i ascendint de categoría. 

Els pot condicionar  d'algu-
na manera el no haver  ascen-
dit l'any passat? 

Cada any és diferent. L'any 
passat l'equip va tindre un ren-
diment excepcional i vam estar 
a un pas d'aconseguir aquest 
fet historie, pero no va poder 
ser i ara comencem una altra 
vegada de zero. Hem fet molts 
canvis a l'equip amb l'objectiu 
de millorar l'estructura de tre-
ball. El fútbol base está molt 
ben organitzat i per tot aixó els 
objectius del Fraga han de ser 
cada vegada mes ambiciosos. 
L'equip ha de ser a Segona 
divisió B. 

Aquesta meta suposará mes 
pressió per  a tots? 

La pressió sempre és relati-
va. La pressió se la posa primer 
un mateix. Si vaig donar el pas 
d'anar a Fraga va ser per inten-
tar arribar a Segona B. Aquesta 
autopressió es deu al fet que 
sóc ambiciós i vull arribar a 
aquesta meta. 

Personalment, va ser una 
decepció no haver pujat? 

Personalment van ser un 
cúmul de sensacions. Primer 
va ser  una alegría molt gran 
estar en el punt mes alt de la 
meua carrera esportiva arri-
bant a disputar el play-off a 
Segona B. Després va ser una 
decepció quedar-nos a deu 
minuts d'aconseguir-lo. Pero 
tant jo com els jugadors som 
joves i tornem amb molta 
ambició a intentar-ho una altra 
vegada. La il-lusió és Túnica 
cosa que jo no perdré mai. 

L i ha tornat al cap moltes 
vegades el play-off? 

Ño, no. Ho vaig passar molt 
ma lament durant els deu 
minuts següents a l'acabament 
d'aquell partit al camp del Tro-
pezón, perqué sents aquesta 
sensació de frustració després 
que l'equip havia fet un esforc 
enorme durant tota la tempo-
rada, pero no va poder ser. 
Després d'aquests minuts, en 
qué no queda cap mes remei 
que tornar a posar els peus a 
térra ja se'm va passar tot i vaig 
tornar a pensar en un altre 
objectiu. En aixó no s'ha de 
mirar cap al passat, només cap 
al futur i per al meu, els millors 
jugadors de futur de Lleida ara 
son a Fraga, com Jordi Esteve, 
Abel, Fontova, Parra o Balles-
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Juan Carlo s Oliv a esper a repeti r aquest any la bona temporada que va portar el Fraga al 'pla>-off 

l"S i l'any passat vam 
estar a punt de pujar, 
l'objectiu marcat per 
a aquesta temporada 
no és un altre que 
aconseguir-ho" 

I  "L a pressió se la posa 
primer  un mateix. 
Vaig fitxar  peí Fraga 
per  arribar  a Segona 
B i vull aconseguir 
aquesta meta" 

I  "Quan es va acabar  el 
'play-of f vaig sentir 
frustració , pero 
només va durar  deu 
minuts. No es pot 
mirar  al passat" 

I  "A l club s'está fent 
un treball de futur 
amb el fútbol base, 
perqué ens n'hem de 
nodri r  al mes aviat 
possible" 

teros. 
El fet que els quatre pri-

mers es classifiquen per  al 
play-offía que hagi de planifi-
car diferent pensant ja en 
aquesta lligueta? 

Jo no estic d'acord que sigui 
fácil quedar entre els quatre 
primers. No és fácil perqué hi 
ha set o vuit equips que hi 
poden ser. Pot ser mes fácil 
estar entre aquests equips, pero 
l'any passat vam aconseguir el 
play-off a la penúltima jornada. 
Hi ha molta igualtat. Per aixó, 
haurem de lluitar fins al final. 

Es nota en l'afici ó de Fraga 
la il-lusió per  tornar  a inten-
tar  l'ascens? 

Fraga ja ha estat a Segona B 
i ha passat uns anys d'un fútbol 
mes difícil , perqué potser no 
tenia recursos per ser a dalt. 
Ultimament s'han tornat a fer 

projectes ambiciosos i jo cree 
que l'afició de Fraga s'está 
revitalitzant. També s'está 
buscant despertar l'ambició de 
tornar a disfrutar del fútbol a la 
joventut. En aquest sentit, el 
treball que está fent Vicenc 
Amigó al fútbol base és un tre-
ball de futur i també revitalit-
zará moltíssim l'afició. El que 
sí que veig és moltíssima il-lu-
sió en totes les persones que 
envolten el fútbol, tant en la 
junta directiva com en els juga-
dors. 

Ha canviat molt l'equip? 
Sí, hem canviat perqué 

defensivament teníem molts 
jugadors que jo pensava que 
havien complert un cicle i hem 
posat joves amb moltíssima 
projecció. Davant hi ha hagut 
gent que ha marxat, com Fal-
cón, que l'any passat va ser l'es-

Un jove sobradamen t prepara t 
Juan Carlos Oliva 
Fornos va náixer a 
L l e i d a el 4 de 
gener de l 'any 
1965 i ja té expe-
riencia en clubs 
des de la tempora-
da 9 0 - 9 1 . Ha 
sigut preparador 
físic del Llevant ¡ 
de l S a b a d e l l i 

en t renador del 
Lleida Amateur, 
del Tremp, del 
Balaguer i del Fra-
ga. Llicenciat en 
Educació Física a 
l'lnefc de Lleida i 
amb el títol d'en-
trenador nacional, 
també és gerent 
del Camp Escolar. 

trella de l'equip i ara n'haurem 
de construir una altra. 

Notaran l'abséncia d'un 
golejador com Falcón? 

L'any passat al final hi havia 
moltíssima dependencia d'a-
quest jugador. Aquest any 
segur que la responsabilitat de 
marcar gols estará mes reparti-
da entre mes jugadors. Aixó té 
aspectes negatius, pero també 
compta amb consideracions 
positives. 

Ja té ganes que comenci la 
Lliga? 

Sí, perqué prácticament no 
pots fer gaires proves a la pre-
temporada, perqué a mes ens 
han posat la Copa Federació al 
mig, i ara ja tenim ganes que 
comenci la Lliga, que és l'hora 
de la veritat. 

Quin objectiu té tota aques-
ta infraestructur a que s'está 
creant a Fraga? 

Que l'equip es nodreixi de 
jugadors de la zona de Lleida i 
deis voltants de Fraga. Si ara 
ha comencat una escola que té 
200 jugadors, cree que en un 
futur próxim sí que es pot tin-
dre un tant per cent elevat de 
jugadors de casa. L'any passat 
en teníem deu de Saragossa i 
aquest any n'hi ha cinc. El 
futur del fútbol en llocs com 
Fraga es troba en el planter i 
també hauria de ser així a 
Lleida.» 


